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Cupkort 

Beslutsförslag 

Det föreslås att styrelsen beslutar om att kostnaden för cupkort ska belasta det egna laget. 
 

Sammanfattning och ärendets beredning 
Förslaget diskuteras på styrelsemötet 24-05-07 och vidare på coachträffen 24-06-01 där det 
beslutades att förslaget ska införlivas säsongen 24/25.  

Bakgrund och syfte 

Kostnaden för cupkorten har under säsongen 23/24 skenat iväg och budgeten för serier och 
cuper har nästan fördubblats. Inflationen har drabbat även föreningslivet och klubben har 
investerat i en ny utomhusplan vilket gör att ekonomin behöver ses över. 

Nästa steg 

En övergångsperiod kommer att ske och klubben står för 2 st cupkort per lag/cup, beslutet rör 
de cuper som ligger under hösten 2024. Efter årsskiftet bekostas cupkorten av det egna laget. 
Tanken är inte att coacherna ska stå för sina egna cupkort, utan att kostnaden ska fördelas ut 
på de spelare som följer på cupen alt ur den egna lagkassan. 
 

 


